
 
 

 

 

Številka: 03207-3/2011-4 

Datum:   29.9.2011    

 

 

Z A P I S 

3 seje odbora za okolje in prostor, ki je bila v četrtek, 29.9.2011 ob 17.00 uri v prostorih 

Občine Postojna. 

 

PRISOTNI: Dominik Širca, Janko Nabergoj, Andrej Poljšak, Herman Zakrajšek, Dominik 

Fajdiga, Iztok Podbregar 

 

ODSOTEN: Andrej Cej 

 

OSTALI PRISOTNI: Urban Pinter, višji svetovalec – vodja režijskega obrata, Anita Kranjc 

– višja svetovalka za urbanizem - zapisničarka 

 

Sejo je vodil predsednik odbora Andrej Poljšak. 

 

 

 

Ad 1) 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 
 

Ugotovljeno je bilo, da je odbor sklepčen.  

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel     d n e v n i   r e d : 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 

2. Potrditev zapisa 2. seje odbora 

3. Sprejem Odloka o spremembah Odloka o predkupni pravici Občine Postojna 

4. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje 

lokalne gospodarske javne službe oskrba s paro in vročo vodo v občini Postojna 

5. Sprejem Odloka o načinu izvajanja zimske službe v občini Postojna 

6. Potrditev investicijske namere in Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 

obnovo Ravbarjevega stolpa 

7. Promet z nepremičninami 

 

 

Ad 2) 

Potrditev zapisa 2. seje odbora 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel   s k l e p:  

 



Razpravljala sta Andrej Poljšak in Janko Nabergoj, o obliki zapisnikov, da so vsebinsko 

preskopi ter predlagala, da se odbori snemajo. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila Anita Kranjc. 

 

Odbor za okolje potrjuje zapis 2. seje odbora. 

 

 

Ad 3) 

Sprejem Odloka o spremembah Odloka o predkupni pravici Občine Postojna 

 

Obrazložitev je podala Anita Kranjc.  

 

Razpravljal je Dominik Fajdiga, kje naj bi občina uveljavljala predkupno pravico v odprtem 

prostoru in na kakšen način. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovorila Anita Kranjc. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji  s k l e p  : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o spremembah 

Odloka o predkupni pravici Občine Postojna. 

 

 

Ad 4) 

Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje 

lokalne gospodarske javne službe oskrba s paro in vročo vodo v občini Postojna 

 

Obrazložitev je podal Urban Pinter. 

 

Razpravljala sta Iztok Podbregar in Janko Nabergoj, o spremembi pogodbe in roku pogodbe 

za koncesijo. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril Urban Pinter. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji   s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da sprejme Odlok o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne 

službe oskrba s paro in vročo vodo v občini Postojna. 

 

 

Ad 5) 

Sprejem Odloka o načinu izvajanja zimske službe v občini Postojna 

 

Obrazložitev je podal Urban Pinter. 

 

Razpravljali so Dominik Širca, Janko Nabergoj, Andrej Poljšak, Iztok Podbregar, Herman 

Zakrajšek in Dominik Fajdiga. 



 

Razpravljalo se je o načinu koordiniranj med izvajalci, KS in občino, višinah glob za fizične 

osebe, o opozarjanju pred kaznovanjem, objavi odloka v občinskem gasilu ali vsaj njegovem 

povzetku za javnost, o načinu javnega pozivanja, o predlogu, da se v obveščanje vključi 

občinsko redarstvo, o problematiki časovne opredelitve čiščenja, o opredelitvi roka, 

odstranitve ostanka posipnih materialov, o pomembnejših kategoriziranih javnih poteh, o tem, 

kdo so zavezanci za izvajanje zimske službe na drugih površinah, o problematiki prioritetnega 

izvajanja zimske službe in njeni časovni opredelitvi, o problematiki čiščenja regionalnih cest 

in pločnikov ob njih. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril Urban Pinter 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji    s k l e p : 

 

1. Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o načinu 

izvajanja zimske službe v občini Postojna. 

 

2. Odbor za okolje in prostor ob tem predlaga, da se: 

- natančno opredeli, kdo so zavezanci za izvajanje javne zimske službe, 

- natančneje opredeli rok odstranitve ostanka posipnih materialov, 

- definira, da so pomembnejše kategorizirane javne poti v Postojni in Prestranku, 

- dopolni način javnega obveščanja. 

 

 

Ad 6) 

Potrditev investicijske namere in Dokumenta identifikacije investicijskega projekta 

za obnovo Ravbarjevega stolpa 

 

Obrazložitev je podala Anita Kranjc. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel naslednji   s  k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da potrdi 

investicijske namere in Dokument identifikacije investicijskega projekta za obnovo 

Ravbarjevega stolpa. 

 

 

 

Ad 7) 

Promet z nepremičninami 

 

Obrazložitev je podala Anita Kranjc. 

 

Odbor za okolje in prostor je soglasno sprejel  s k l e p : 

 

Odbor za okolje in prostor predlaga Občinskemu svetu Občine Postojna, da da soglasje k 

prometu z nepremičninami. 

 

 

 



 

 

Ad 8) 

Razno 

Dominik Fajdiga je vprašal kako občina planira izgradnjo komunalne infrastrukture in kako 

bo s priklopom na komunalno infrastrukturo za fizične uporabnike.  

Podrobnejšo obrazložitev je podal Urban Pinter. 

 

Iztok Podbregar je predlagal, da se naročijo analize reševanja in ukrepov, če so bile izdelane v 

zvezi z nesrečo pri Zalogu, kjer je prišlo do izlitje vodikovega peroksida. 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.45 uri. 

 

 

 

 

ZAPISNIČARKA: PREDSEDNIK ODBORA         

Anita Kranjc       Andrej Poljšak 


